
Hezký den.paní Šabatová, zveřejňování mezd jako povinost je velmi citlivá věc pro udržení dobrých 
vztahů ve firmě.Jaký má plat poslanec je veřejná věc, jaký máte roční příjem vy a zaměstnanci úřadu 
stačí průměrná mzda u zaměstnanců? 
Děkuji za odpověď 

 




